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Onderwerp: vragen artikel 37 over afblazen Rabo Beach Break 

 

 

Geachte leden van het college, 

 

 

De SP-fractie is onaangenaam verrast over berichten in Brabants Centrum en Brabants Dagblad 

over het afblazen van het muziekevenement Rabo Beach Break. Dit evenement is gekoppeld aan 

het jaarlijkse beachvolleybaltoernooi op de Markt in juni.  

 

Ondanks het gegeven dat de organisatoren er alles aan gedaan hebben om bezwaarmakers 

tegemoet te komen, hebben zij toch moeten besluiten om het muziekevenement geen doorgang te 

laten vinden. Of het volleybaltoernooi wel doorgaat, is vooralsnog niet bekend.  

 

Advies afblazen? 

Volgens de berichten heeft uw college de organisatie geadviseerd om de Rabo Beach Break af te 

blazen, met name vanwege de geluidsoverlast en het gevaar voor schadeclaims. De 

bezwaarmakers, zouden volgens de gemeente qua regelgeving juridisch sterk staan.  

 

Eindelijk iets voor jongeren 

De SP-fractie betreurt deze gang van zaken. Het gezamenlijke evenement is na een paar jaar al 

een begrip in Boxtel geworden. Eindelijk wordt er ook iets voor jongeren georganiseerd en dat 

wordt nu getorpedeerd. Wij vragen ons af of er in de toekomst nog wel (muziek)evenementen 

georganiseerd kunnen blijven worden op de Markt.  

 

Vragen 

Over deze kwestie heeft de SP-fractie de volgende vragen conform artikel 37 van het RvO:  

 

1. Waaruit bestaat de groep bezwaarmakers en om hoeveel personen gaat het? 
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2. Maken zij alleen bezwaar tegen de geluidsoverlast, of ook tegen de onbereikbaarheid van 

het centrum?  

3. Waaruit bestaat de regelgeving waar zij zich op beroepen? 

4. Was deze regelgeving in eerdere jaren niet bekend bij uw college? 

5. Past de vergunningverlening in het evenementenbeleid van de gemeente? 

6. Is er onderzoek gedaan met betrekking tot geluidsoverlast? 

7. Zijn de maatregelen die de organisatie wilde treffen om de geluidsoverlast te verminderen 

daarbij in ogenschouw genomen?  

8. Bent u bereid om met organisatie en bezwaarmakers alsnog te overleggen om tot een 

compromis te komen? 

9.  Betekent het afblazen van de Rabo Beach Break dat muziekevenementen in de toekomst 

niet meer mogelijk zijn op de Markt?    

 
Met belangstelling in afwachting van uw spoedige reactie. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
 
Eric van den Broek, 
Fractievoorzitter SP 
 


